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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 19.12.2024 
 
 

Lucrările şedinţei au început la orele 16.00 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6                   
cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  

- dl Paul Moldovan, Viceprimar al Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti; 
- dl Ion Tănăsuică, Viceprimar al Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti; 
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- d-na Adina Nicolescu, Președinte de ședință; 

 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general                   
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. La începutul ședinței au fost prezenți 22 de consilieri 
locali din 27 consilieri aleși. Pe parcursul şedinţei a venit d-na Bordianu. Au lipsit: dl Baciu,                  
dl Enache, d-na Iagăr și dl Niculescu Gheorghe. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2842 din 13.12.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135,                   
art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2842 din 13.12.2024 a fost publicată în ziarul 
Adevărul în data de 17.12.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul                   
Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.     
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2842 din 13.12.2024 
 

Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale C.L. 
Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.   Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 28.11.2024 

2.  
nr. 1 și  
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 314/04.12.2024 privind aprobarea 
documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii "Amenajare zonă 
pietonală şi spații verzi – Piața Orizont" 

3.   
 
 

nr. 1  și  
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 316/09.12.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici, faza D.T.A.C., ai obiectivului de investiții 
”Construire Centru de servicii de recuperare neuromotorie de tip 
ambulatoriu pentru persoane adulte cu dizabilități Constantin Brâncuși”, 
proiect implementat în cadrul apelului de proiecte 
PNRR/2022/C13/MMSS/12/Ținta396 - Sesiunea 2  

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  



Page 2 of 8 

 

4.   
 
 

nr. 1  și 
 nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 324/13.12.2024 privind aprobarea proiectului 
cu titlul “DOTAREA LABORATOARELOR DE INFORMATICĂ ȘI A 
ATELIERELOR DE PRACTICĂ DIN CADRUL UNITĂȚILOR DE 
ÎNVĂȚĂMÂNT IPT – SECTOR 6 – RUNDA A-II-A”, finanțare 
aprobată în cadrul apelului din Planul Național de Redresare și 
Reziliență - Componenta C15: Educație și a cheltuielilor legate de 
proiect 

5.   
 
 

nr. 5 și       
nr. 6 

 

Proiect de hotărâre nr. 322/13.12.2024 privind aprobarea 
documentațiilor cadastrale prealabile, în vederea înscrierii în cartea 
funciară, în numele și pentru Municipiul București a imobilelor 
proprietate publică a Municipiului București, aflate pe raza 
administrativ-teritorială a Sectorului 6, situate în bulevardul Timișoara 
f.n., în suprafață de 1823 mp, drumul Taberei f.n., în suprafață de 3426 
mp și strada Sergent Alexandru Cutieru f.n., în suprafață de 1874 mp 

6.   
 

nr. 4 și         
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 326/13.12.2024 privind modificarea Anexei    
nr. 2 a H.C.L. al Sectorului 6 nr. 1 din data de 18.01.2024 privind 
organizarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de 
stat și particular de pe raza Sectorului 6 al Municipiului București, 
pentru anul școlar 2024 – 2025  

7.  nr. 4 și         
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 328/13.12.2024 privind organizarea rețelei 
școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular din 
Sectorul 6 al Municipiului București, pentru anul școlar 2025 – 2026 

8.  nr. 4 și         
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 327/13.12.2024 privind organizarea rețelei 
școlare a unităților de învățământ special din Sectorul 6 al     
Municipiului București, pentru anul școlar 2025 – 2026 

9.   
nr. 1  și        

nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 325/13.12.2024 privind încheierea unui contract 
de asociere între Sectorul 6 al Municipiului București și Sectorul 1 al 
Municipiului București, în vederea finanțării în comun a cheltuielilor 
necesare pentru realizarea lucrărilor obiectivului de investiții     
„Pasaj rutier superior Podul Săbăreni” 

10.  nr. 5 și         
nr. 7 

 

Proiect de hotărâre nr. 323/13.12.2024 privind aprobarea nominalizării 
reprezentantului Consiliului Local al Sectorului 6 în Consiliul pentru 
Dezvoltare Regională București-Ilfov 

11.   Întrebări și interpelări. 
 

Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor!                   
Vom începe ședința noastră de astăzi, prin efectuarea prezenței. Lipsesc:  dl Baciu, d-na Bordianu, 
dl Enache, d-na Iagăr și dl Niculescu Gheorghe. În aceste condiții sunt 22 de consilieri prezenți.  

Doamna președinte, aveți cuvântul!  
D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Mulțumesc! Bună ziua, doamnelor și 

domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar                 
numărul 2842 din 13.12.2024 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data de 17.12.2024.  

Este vreun reprezentant al presei în sală? Nu! 
Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 

societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe site-ul 
instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri, sugestii sau 
recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Avem depusă o notă de retragere pentru proiectul de hotărâre numărul 323 din 13.12.2024 
privind aprobarea nominalizării reprezentantului Consiliul Local al Sectorului 6 în Consiliul 
pentru Dezvoltare Regională București-Ilfov pentru retragerea de pe ordinea de zi.  

Alte modificări pe proiectul ordinii de zi sunt? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul ordinii 
de zi aprobat prin dispoziția numărul 2842 din 13.12.2024. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. 
„Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi „pentruˮ, ordinea de zi a fost aprobată. 
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Vă propun aceași modalitate ca la ședințele trecute, în sensul că dacă nu sunt discuții 
generale să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. 
„Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi “pentru”? 23 de voturi „pentruˮ. Mulțumesc! 

Iar în continuare vă propun să ascultăm o mică surpriză pe care o avem pregătită și să ne 
bucurăm de colindătorii pe care o să-i avem în curând.  

Program artistic 
D-na Adina Nicolescu: Doamna consilier Mihaela Ștefan, doriți să interveniți?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, consilier local: Bună ziua! Da. Aș vrea să vă rog pe 

toți, dacă sunteți de acord, să ținem un moment de reculegere pentru victimele Revoluției 
Române.  

Moment de reculegere 
Dl Demirel Spiridon: Da, din doamnele sau domnii consilieri întârziați, a mai apărut între 

timp cineva? Se efectuează prezența. Sunt tot 22 de consilieri în sală.  
D-na Adina Nicolescu: Suntem 22 de consilieri prezenți. Continuăm ședința!                

Domnule Secretar general, vă rog! 
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, avem de aprobat procesul-verbal 

al ședinței ordinare din data de 28 noiembrie 2024. Dacă sunt discuții pe marginea acestui              
proces-verbal? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal. Voturi „împotrivăˮ?             
Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt.  Voturi “pentru”?Cu  22 de voturi „pentruˮ, procesul-verbal al 
ședinței din 28 noiembrie a fost aprobat. 

Doamna președinte, aveți cuvântul! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr. 314/04.12.2024 privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii "Amenajare zonă pietonală şi spații 
verzi – Piața Orizont". 

Discuții dacă sunt? Vă rog, doamna consilier Ștefan! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ce vrem noi să spunem este că, ținând cont că 

săptămâna trecută aveam pus în dezbatere publică un proiect de hotărâre prin care se dorea 
plafonarea salariilor salariaților Primăriei Sectorului 6 și motivația era, pentru că nu sunt bani,              
și știind de situația gravă în care este deficitul țării și că anul viitor va fi foarte greu să avem un 
buget echilibrat, credem că ar trebui să alegem mai cu atenție obiectivele de investiții și pentru 
aceasta grupul U.S.R. va  vota împotrivă la acest proiect. Mulțumim! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, domnul viceprimar! 
  Dl Paul Cristian Moldovan, viceprimar Sectorul 6: Păi, doamna consilier Ștefan, 
haideți să anulăm toate investițiile sectorului și să dăm toți banii pe salarii și cheltuieli. Păi, tocmai 
aceasta este ideea, să sprijinim mai mult investițiile și mai puțin alte tipuri de cheltuieli.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog domnule consilier Bojdan! 
  Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Vreau să 
știu și eu cum s-a ales realizarea acestui SF? Cine a ordonat Companiei de proiectare să realizeze 
acest SF și, bineînțeles, care au fost criteriile pentru care acest SF a fost prioritizat înaintea altor 
obiective de investiții? Unele deja cu indicatori tehnico-economici aprobați. Avem mai târziu un 
proiect pentru cadastrarea a trei suprafețe din Sectorul 6, două dintre ele cu indicatori                  
tehnico-economici aprobați și mai avem foarte multe astfel de terenuri care așteaptă regenerare 
urbană, mai ales pe bulevardul Timișoara, în zona Crângași - Giulești. Deci, întrebarea mea este, 
cine a solicitat Companiei de proiectare acest SF și care au fost criteriile? Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, domnule Viceprimar!  
Dl Paul Cristian Moldovan: Compania de proiectare poate să fie contractată fie de 

executivul Primăriei Sectorului 6, fie de instituții subordonate Sectorului 6 sau Consiliul Local 
Sector 6, conform ROF-ului și hotărârilor de înființare a acestei companii. Rolul acestei companii 
este exact să proiecteze mici sau mai mari proiecte de dezvoltare urbanistică sau de altă natură 
arhitecturală în Sectorul 6 și lucrează pentru Consiliul Local Sector 6. În cazul acesta, proiectul a 
fost contractat de către A.D.P.D.U. Sector 6.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Vă rog,                   
domnul consilier Bojdan! 
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 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Vă mulțumesc! Din punct de vedere al Curții de Conturi, 
poate este domnul director economic aici, dacă noi avem 20 de astfel de SF-uri pentru 20 de 
obiective de investiții din Sectorul 6, respinse de Consiliul Local, noi trebuie să le plătim către 
C.I.P.U., corect? Cine răspunde pentru acele 20 de obiective de investiții și indicatori                  
tehnico-economici, studiul de fezabilitate, respinși de Consiliul Local, dar livrați de C.I.P.U. cum 
a fost normal. Mulțumesc! 

Dl Paul Cristian Moldovan: Domnule consilier Bojdan, un studiu de fezabilitate studiază 
fezabilitatea construirii sau a implementării sau nu a unui proiect. Dacă consiliul, care este forum 
suprem care decide dacă un proiect se va implementa sau nu se vor aloca bani sau nu pentru acel 
proiect, decide că nu se va implementa, așa se închide povestea, conform legii. Problema este dacă 
nu se ia niciun fel de măsură, deși ai studiul aprobat. Deci, consiliul poate să decidă și a mai decis 
că anumite proiecte ori nu sunt fezabile, ori nu sunt oportune. Aceasta nu înseamnă că noi nu 
demarăm sau nu derulăm un studiu prin care verificăm ce, cum, cât costă ca să se implementeze. 
Consiliul, având în vedere și ținând cont de toate aceste informații, prin majoritate sau cum se 
votează, poate să decidă favorabil sau nefavorabil. Ce să facă Curtea de Conturi? 

 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Pot să mai adresez o întrebare? Adică este un dialog. 
Încerc să înțeleg ce se întâmplă și să mă pregătesc pentru viitor cu privire la alte proiecte similare. 
Nu ar trebui să existe un proiect în prealabil prin care Consiliul Local să-și exprime acordul pentru 
o temă de proiectare, un spațiu verde, o reabilitare peisagistică care să includă niște elemente 
decorative sau niște funcționalități noi, o pistă de biciclete sau orice altceva înainte ca C.I.P.U. să 
realizeze acel studiu de fezabilitate? Cumva să fie un angajament prealabil al Consiliului Local că 
este de acord cu o astfel de investiție și ulterior să fie aprobați indicatorii tehnico-economici în 
funcție de scenariile studiate, de obicei unul minimal și unul maximal, cu ceea ce se dorește a fi 
realizat. Mulțumesc! 
  Dl Paul Cristian Moldovan: Consiliul Local, Primăria, executivul, pot să propună 
proiecte de investiții conform codului administrativ. Deci, dacă Consiliul Local sau consilierii 
locali ai Sectorului 6 vor să propună demararea unor proiecte sau teme de proiectare în Sectorul 6, 
pot să o facă și consiliul poate să voteze cu votul consilierilor, demararea unui astfel de studiu sau 
unui proiect sau unei teme de proiectare, iar executivul, pentru că acesta este rolul lui, prin 
instituțiile pe care le are în subordine, poate să pună în operă această inițiativă. Nu oprește nimeni 
consiliul, la fel cum executivul poate să demareze proiecte, studii, să verifice fezabilitatea unor 
soluții, iar consiliul, așa cum am spus anterior, poate să decidă că nu este cazul                   
să se implementeze acel proiect din diverse motive, nu știu. Deci, nu oprește nimeni consiliul                   
să propună și să votăm teme de proiectare sau spații și să mandatăm executivul să verifice,                   
să contracteze studii care să confirme sau nu ce propunem.               
       Dl Alexandru Teodor Bojdan: Și pentru că la punctul 5 avem proiectul nr. 322 cu cele 3 
terenuri care urmează a fi cadastrate și pentru două dintre acestea noi avem deja proiecte, da, 
studii de fezabilitate realizate de C.I.P.U., eu înțeleg că, recte, Consiliul Local poate propune 
realizarea de astfel de studii de fezabilitate către C.I.P.U. și pentru niște spații care nu sunt în 
administrarea noastră. Corect? 
       Dl Paul Cristian Moldovan: Da.  
       Dl Alexandru Teodor Bojdan: Bine. Mulțumesc! 
       D-na Adina Nicolescu: Bun. Mulțumim!  
      Dl Moldovan Paul Cristian: Haideți să vă dau un exemplu. Adică, vrem să facem o 
autostradă, să zicem, ca să nu dăm exemple din primărie, și știm traseul de la București la 
Botoșani, trebuie ca ministerul sau Guvernul să aibă tot terenul, din București până în Botoșani, 
pe unde trece autostrada. Asta înseamnă că nu poate să facă studiul de fezabilitate? De unde știm 
ce teren ne trebuie sau cât teren pentru un anumit proiect, că vorbim de un drum, de o clădire sau 
de un parc, dacă cineva nu ridică, facem măsurători topografice, geologice, sociologice, de mediu 
ș.a.m.d., ca să vadă dacă este fezabil ce ne propunem. 
      Dl Alexandru Teodor Bojdan: De acord, domnul viceprimar! La fel și în situația 
proiectelor care necesită exproprieri. Eu de aceea vă întreb, voiam să clarific, ca să știu cum poate 
Consiliul Local să solicite astfel de teme de proiectare și studii de fezabilitate din partea C.I.P.U.. 
Mulțumesc!  
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      D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă rog să trecem la 
vot pentru proiectul de hotărâre numărul 314! Voturi “împotrivă” ? 5 voturi “împotrivă”                   
(dl Bojdan, dl Dumitru, d-na Ştefan, d-na Vasile, dl Volintiru). “Abțineri”? Nu sunt.                   
Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
      Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 316 din 09.12.2024 privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-eno-economici faza de TAC și ai obiectivului de investiții 
construire centru de servicii de recuperare neuromotorie de tip ambulatoriu pentru persoane 
adulte cu dizabilități Constantin Brâncuși, proiect implementat în cadrul apelului de proiecte 
PNRR 2022 C13 MMS S12, ținta 396,sesiunea 2.     

 Discuții dacă sunt? Nu sunt. O să trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? 
Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
     Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 324 din 13.12.2024 privind 
aprobarea proiectului cu titlul dotarea laboratoarelor de informatică și a atelierelor de practică 
din cadrul unităților de învățământ IPT Sector 6, runda a 2-a finanțare aprobată în cadrul 
apelului din planul național de redresare și reziliență componenta C15 educație și a cheltuielilor 
legate de proiect.   
      Discuții dacă sunt? Nu sunt. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt.                   
Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
      Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 322 din 13.12.2024 privind 
aprobarea documentațiilor cadastrale prealabile în vederea înscrierii în Cartea Funciară în 
numele și pentru municipiul lor, proprietate publică a Municipiului București, aflate pe raza 
administrativ-teritorială a Sectorului 6, situate în Bulevardul Timișoara, fără număr, în suprafață 
de 1.823m², Drumul Taberei, fără număr, în suprafață de 3426m² și strada Sergent Alexandru 
Cutieru, fără număr, în suprafață de 1.874m²  
     Discuții dacă sunt? Doamna consilier Ștefan, vă rog ! 
     D-na Mihaela Ana-Maria Ştefan: Legat de strada Sergent Alexandru Cutieru pe maps, 
ea este foarte aproape de un complex rezidențial și vreau să știu care este planul pentru această 
stradă, dacă va intra în proces de reabilitare și vom avea pentru ea inclusiv trotuare, fiindcă aș vrea 
să atrag atenția asupra faptului că: unu, mă rog, traficul pietonal în acel complex rezidențial este 
aproape imposibil, pentru că ei nu au trotuare, și doi, în momentul acesta, strada respectivă este 
într-adevăr, plină de mașini și vreau să știu dacă pe viitor, după ce ea va fi cadastrată, planul 
nostru pentru ea este să o transformăm într-o stradă civilizată, aceasta însemnând inclusiv trotuar 
și aș mai adăuga, eu mă bucur foarte mult că am ajuns în situația în care cadastrăm, știu toate 
eforturile pe care Primăria le-a făcut și mandatul trecut să aducă în legalitate, să zic așa, tot ce 
înseamnă domeniul public, înțeleg și interesul Primăriei pentru urbanism, de reparație, dar m-aș 
bucura tare mult dacă am încerca totuși să nu mai cheltuim foarte mulți bani din bugetul 
comunității ca să reparăm greșelile sau minusurile pe care dezvoltatorii le-au lăsat în urma lor, dar 
întrebarea mea este ce plan avem cu strada Sergent Alexandru Cutieru? Mulțumesc!  
        D-na Adina Nicolescu: Din Executiv, vă rog să îi răspundeți! Doamna director.  
        D-na Aura Crăciun, director general adjunct, Direcția Generală Arhitect Şef și 
Planificare Teritorială: Bună seara! Deci, în primul rând, suprafața respectivă vizează zona 
parcării, adică încercăm să cadastrăm și să intabulăm cât mai multe suprafețe care fac parte din 
domeniul public și ca să ne actualizăm inventarul, nu neapărat să reabilităm. Adică nu există un 
proiect acum în momentul de față pentru reabilitarea străzii, dar pentru zona respectivă există acea 
parcare pe domeniul public care nu este cu plată, locurile sunt doar trasate. Deci, momentan doar 
acel T dintre Rostogolea și Silistraru. 
        D-na Adina Nicolescu: Domnul Viceprimar, vă rog!             
        Dl Paul Cristian Moldovan: Da, că vorbea domnul consilier Bojdan despre Curtea de 
Conturi. Toate sectoarele Municipiului București au constatări de la Curtea de Conturi legate de 
actualizarea inventarului patrimoniului Municipiului București şi atunci, evident că noi nu avem 
cum, într-o perioadă extrem de limitată, să identificăm și să cadastrăm toate terenurile și clădirile 
care sunt pe suprafața sectorului şi atunci ne ducem cu loturi, și funcție de resurse și cadastrăm 
acele suprafețe care știm că sunt în domeniul public, dar nu au documente de Carte Funciară          
şi atunci, de exemplu, am cadastrat și până la urmă am făcut exproprieri pe strada Amilcar 
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Săndulescu, tocmai că este o stradă foarte traficată de mașini și încercăm să venim cu proiecte de 
reabilitare ca să creăm un mediu cât mai decent acolo pentru trafic și locuitorii din zonă,                   
dar în principiu, conform constatării, trebuie să actualizăm acest inventar și să cadastrăm tot                 
ce găsim ce este pe domeniul public al Municipiului București. Mai există un aspect normal, 
aceasta ar trebui făcută de Primăria Generală a Municipiului București, pentru că nu au nici ei 
resursele necesare, nici timpul nu le permite, ne-au împuternicit pe noi, sectoarele, cred că acum       
2 sau 3 ani, nu mai știu exact, printr-o hotărâre de Consiliul General să facem în numele și pentru 
Municipiul București aceste cadastrări de terenuri, clădiri şi o să mai venim cu astfel de cadastrări, 
pe unele o să venim imediat cu proiecte, pe altele doar le adăugăm patrimoniului Municipiului 
București, urmând ca după aceea consiliul să decidă sau Consiliul General, ce se va întâmpla pe 
ele.  
       D-na Adina Nicolescu:  Mulțumim! Doamna consilier Ștefan, vă rog!  
       D-na Mihaela Ana-Maria Ştefan: Eu înțeleg, din nou, niciodată n-am pus semnul 
întrebării după nevoia de cadastrare, este foarte bine că se întâmplă, vom susține mereu asta. 
Înțeleg că facem asta ca să putem să avizăm parcările și să începem să încasăm bani pe ele, ceea 
ce iarăși este normal acum. Întrebarea este, cine vor fi beneficiarii acelor parcări? Sunt cei care 
locuiesc în acel ansamblu imobiliar sau sunt oamenii care locuiesc în blocurile vechi? Pentru că 
știm toți că ansamblurile rezidențiale ar trebui să aibe locuri de parcare la dispoziție. Și altă 
întrebare, vor fi parcări publice sau parcări rezidențiale sau, mă rog, de reședință? 
       Dl Paul Cristian Moldovan: Aici cred că eu, de exemplu, n-aș putea să vă spun acum ce 
va fi acolo. Noi am mers și pe soluții de parcări de reședință, acolo unde aveam presiune mare pe 
spațiu, pe domeniu public și într-adevăr, cu Administrația Comercială ne-am dus și o să mai 
mergem ca și strategie și cu parcări cu plată pentru domeniul public, adică prin aplicația                   
“Am parcat”, cum face Primăria Municipiului București, dar în special în locul respectiv nu știu să 
spun acum dacă există presiune din partea de locuințe vechi, o să încercăm acolo, că probabil au și 
cereri mult mai vechi. Oricum, politica primăriei sau regulamentul prevede alocarea locurilor în 
funcție de vechimea cererii din platforma Administrației Comerciale Sector 6, dacă sunt de 
reședință.   
      D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, domnul Bojdan!  
      Dl Bojdan Alexandru Teodor: Mulțumesc, doamna președinte! Nu știu dacă este cineva 
de la Administrația Comercială. Aș vrea să știu care este situația celorlalte două proiecte,                   
cel pentru Bulevardul Timișoara fără număr, 1.823m² și pentru Drumul Taberei fără număr, 
3426m². Am avut două H.C.L.-uri, cel din Drumul Taberei, H.C.L. nr. 41 din 2024, care prevedea 
desființarea unei parcări, amenajarea unui teren de baschet în locul acesteia și relocarea parcărilor 
într-o zonă adiacentă. Care este situația cu cele două proiecte sau au fost ele blocate până acum în 
așteptarea cadastrării acestor suprafețe de teren, urmând ca în perioada următoare să fie 
contractate lucrări și după aceea să demareze cele două proiecte conform studiilor de fezabilitate 
aprobate de noi anterior? Mulțumesc!          
   D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, domnul consilier!  
  Dl Sorin Petcu, consilier local: Domnilor, nu vă supărați! Proiectul spune cu totul 
altceva, facem documentația pentru cadastrare. Ce vom face în viitor, v-a spus mai devreme. Deci, 
întrebăm ce va fi, în condițiile în care n-avem găina, avem ouă, nu știu. Deci, este absurd. Facem 
o documentație de cadastrare și vi s-a spus mai devreme, în funcție de nevoile cetățenilor din acea 
arie vom face ceva. Ce să întrebăm, dacă noi nu le-am cadastrat, ce? Păi, dumneavoastră v-a spus 
mai devreme, am înțeles, vreți trotuare, vreți să se facă, haideți să le cadastrăm. Proiectul spune cu 
totul altceva “aprobarea documentațiilor cadastarele prealabile în vederea înscrierii în cartea 
funciară”. La diverse să discutăm, după aceea, despre terenurile pe care le vom cadastra.  
     D-na Adina Nicolescu:  Domnul consilier Bojdan, vă rog!   
     Dl Bojdan Alexandru Teodor: Da, vreau să aduc o clarificare. Nu vreau să fac un dialog. 
Întrebarea mea are o logică perfectă, din punctul meu de vedere. Contraziceți-mă, vă rog, colegii 
din Executiv! Pentru că noi am aprobat, repet, am aprobat, înaintea cadastrării acestor terenuri, am 
aprobat obiective de investiții pentru aceste terenuri pe care noi le cadastrăm atunci şi atunci, 
vreau să aflu, cum depind acele proiecte de investiții de votul meu pentru aceste terenuri, pentru 
cadastrarea acestor terenuri. M-ați înțeles, domnul consilier? Deci, dacă acele proiecte de investiții 
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sunt blocate de cadastrarea aceasta, din punctul meu de vedere, acesta ar fi trebuit să fie primul 
pas.  
 D-na Aura Crăciun: Da. Acesta este într-adevăr, pentru că nu putem obține autorizația de 
construire fără cadastru și extras de carte funciară și aici ne-am blocat.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, doamna director! Atunci, 
părerea mea, trebuia să aprobăm SF-urile respective și indicatorii abia după ce aveam cadastrarea.  

D-na Adina Nicolescu: OK! Bun, încheiem discuția. Mai dorește cineva să intervină?             
Vă rog, domnul viceprimar!  

Dl Paul Moldovan: Voiam să spun că da, așa ar fi fost normal dacă am fi trăit într-un 
oraș, într-o țară, care ar fi avut documente cadastrale cu privire la domeniul public și privat, cum 
ar fi trebuit să aibă. Până la urmă, ce știam cu toții este că era domeniu public a                   
Municipiului București, dar că nu erau înregistrate la cartea funciară. Evident că noi am făcut 
proiect pentru acel teren și am demarat procedurile de cadastrare. Acum că durează mai mult la 
O.C.P.I. București-Ilfov sau nu știu pe unde și aceasta este o realitate românească. Ce să mai zic! 
Până la urmă, nu primești autorizație de construire, știe toată lumea că este domeniu public dacă 
nu ai un extras de carte funciară la documentația pentru autorizare, ce să vă zic că da, era bine să fi 
fost cadastrate, să le luăm din GIS. Nu avem! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă propun să trecem la vot pentru proiectul de 
hotărâre numărul 322. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi “pentru”?                 
Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. (A venit d-na Bordianu) 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 326/13.12.2024 privind 
modificarea Anexei nr. 2 a H.C.L. al Sectorului 6 nr. 1 din data de 18.01.2024 privind 
organizarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular de pe 
raza Sectorului 6 al Municipiului București, pentru anul școlar 2024 – 2025. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, o să trecem la vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. 
„Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 328/13.12.2024 privind 
organizarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular din 
Sectorul 6 al Municipiului București, pentru anul școlar 2025 – 2026. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, o să trecem la vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. 
„Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 327/13.12.2024 privind 
organizarea rețelei școlare a unităților de învățământ special din Sectorul 6 al                   
Municipiului București, pentru anul școlar 2025 – 2026.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, o să trecem la vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. 
„Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 325/13.12.2024 privind 
încheierea unui contract de asociere între Sectorul 6 al Municipiului București și Sectorul 1 al 
Municipiului București, în vederea finanțării în comun a cheltuielilor necesare pentru realizarea 
lucrărilor obiectivului de investiții „Pasaj rutier superior Podul Săbăreni”. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Doamna consilier Ștefan și doamna consilier Vasile! 
D-na Eliza Crina Mona Vasile, consilier local: Mulțumesc! Eu am o întrebare, nu mi-am 

dat seama exact unde este acest pod, dacă ne poate spune cineva? Aș vrea să știu care sunt vecinii, 
ce străzi? N-am putut să localizez pe hartă unde este. Mulțumesc! Aș vrea să-mi răspundă cineva 
care chiar știe și îmi răspunde serios. Mulțumesc frumos! 

D-na Adina Nicolescu: Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Paul Moldovan: Este în Giulești-Sârbi, de la bulevardul Giulești spre zona de triaj,                  

nu știu ce acolo sunt căi ferate, magistrala București-Craiova. Acest pod trece acea cale ferată și 
duce la o comunitate din Sectorul 1, care conform unei decizii a unor plângeri la                   
Avocatul Poporului, a fost izolată prin starea tehnică a acestui pod, pentru că este o circulație 
restricționată pentru transportul public și anumite categorii de vehicule și era nevoie, conform 
Avocatului Poporului, de măsuri rapide de remediere și reintegrare să zicem, acelei comunități în 
municipiul București. Prin urmare, n-am putut decât împreună cu Sectorul 1 și cu C.F.R. să 
întreprindem ce măsuri putem fiecare în funcție de responsabilități, să demolăm prin C.F.R. podul 
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respectiv pentru că nu mai poate fi reabilitat, iar Primăria Sectorului 1 cu Primăria Sectorului 6 
sau Consiliul Local Sector 1 și Consiliul Local Sector 6, să construiască împreună acest pod. 
Primăria Sectorului 6 va contribui la proiect doar cu finanțare. Prin urmare, demersurile pentru 
contractarea lucrărilor, proiectare și execuție va fi realizată de Primăria Sectorului 1.  

D-na Adina Nicolescu: Vă rog, doamna consilier Ștefan! 
D-na Mihaela Ana Maria, consilier local: Ce urma să vă întreb, era vorba de desființarea 

acestui pod, că știm că au fost niște probleme. C.F.R. a încercat să contracteze serviciile de 
desființare, dar probabil că nu s-a prezentat nimeni pentru că licitația a fost anulată. Și ce încearcă 
doamna consilier Vasile să spună este că atunci când avem proiecte pe locații care poate nu sunt la 
îndemâna tuturor și poate nu sunt ceva ce știm cu toții ca fiind din Sectorul 6, drept dovadă, acest 
pod nu cred că are foarte mult din el pe raza teritorială a Sectorului 6. Ar fi bine dacă executivul ar 
pune și niște elemente de identificare, un link, un ceva către google maps, ca să putem să vedem 
exact locația obiectivului respectiv. Altfel, da, este un proiect bun, știu că se lucrează de mult la 
el, dar asta era întrebarea mea, ce facem cu desființarea lui și ce măsuri o să luăm noi, C.F.R-ul, 
noi și Sectorul 1 și CFR-ul, să nu îngreunăm nici traficul feroviar, adică să nu aducem mai multe 
prejudicii în perioada aceasta decât beneficii. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Paul Moldovan: Mulțumesc, doamna consilier Ștefan! Evident că noi o să luăm 

măsurile în funcție de ce responsabilități avem, primăriile de sector nu cred că pot să ia măsuri ca 
să nu afecteze traficul feroviar, adică aceasta este atribuția strictă a C.F.R-ului, care face parte din 
acest demers pe care îl facem și dânșii trebuie să se asigure că vor lua măsuri încât să devieze, 
ceea ce am înțeles că vor face, circulația trenurilor în zona respectivă. Este adevărat, podul 
respectiv are doar un picior al podului în Sectorul 6, de aceea noi vom contribui cu o sumă mai 
mică la proiect, iar Sectorul 1, care este direct interesat să rezolve lucrurile pentru acea 
comunitate, se va ocupa de managementul proiectului.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Petcu, vă rog! 
Dl Sorin Petcu, consilier local: Ca să rezolvăm și partea cu link-ul. Deschideți Google 

Maps, scrieți Podul Săbăreni, dacă dați view, vedeți de sus, îl apropiați cum vreți, adică nu vă 
trebuie niciun link.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Volintiriu, vă rog! 
Dl Cătălin Volintiru, consilier local: Voiam să vă întreb pe ce documentație urbanistică 

se va realiza acest proiect? Pe P.U.Z.-ul Sectorului 6, pe P.U.Z.-ul Sectorului 1 sau se va iniția o 
documentație urbanistică nouă specială pentru acest proiect.  

Dl Paul Moldovan: Eu cred că acel pod apare în P.U.G. Municipiul București. Deci, 
aceea cred că va fi documentația urbanistică care va sta la baza autorizării lucrărilor.  

Dl Cătălin Volintiru: Dacă apare în P.U.G., probabil preluat și în P.U.Z-ul de la              
Sectorul 6.  

Dl Paul Moldovan: Și la noi și la sectorul 1.  
Dl Cătălin Volintiru: OK! Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă rog să trecem la 

vot. Votăm proiectul de hotărâre numărul 325. 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi 

„pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 
Dacă nu sunt întrebări și interpelări, declar ședința închisă! Vă mulțumim, sărbători 

fericite! 
 

 
Preşedinte de ședință,                                                                    Secretar general Sector 6, 
    Adina Nicolescu                                                                                  Demirel Spiridon 
 


